
From: Nad Ya   
Sent: Saturday, September 19, 2020 3:05 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Становище във връзка с проект на наредба 

 

   Уважаема госпожо Угренова, 

 

   Във връзка с побликуван проект на Наредба за прием на деца в общинските 

самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските 

училища на територията на Столична община, изразявам следното становище: 

 

   Не считам за коректно точката, която се дава на деца, посещавали детска ясла, при 

кандидатстване в детска градина, да бъде премахната без да бъде даден гратисен 

период от две години /в най-лошия случай една/. Родителите на деца, приети в детски 

ясли, са кандидатствали за последните при определени условия, които в последстие се 

променят /точката отпада/. Не считам горецитираното за коректно. Вярвам, че когато 

човек взима решение, подобно на това да запише детето си в детска ясла, той следва да 

е запознат с всички последствия, произтичащи от това по време на вземането на 

решение, а не впоследствие да се извършват промени. 

 

   И все пак, ако въпреки всичко се стигне до отпадане на точката,  която се предоставя 

на деца посещаващи ясла, било то и след две години, считам че следва да отпадне и 

автоматичното преминаване на деца, посещаващи яслени групи към детска градина, в 

градински групи. Ако ще се говори за равно начало, нека то наистина бъде равно за 

всички. В противен случай се получава ситуация, при която едни деца посещаващи 

ясла получават предимство, докато други не получават такова. 

 

    Пожелавам успех на Вас и на целия екип в осъществяването на дейността Ви, защото 

от последната зависи бъдещето на нашите деца!  

 

 

 

п.с. Предполагам, че становището ми ще получи входящ номер, за който се надявам да 

ме уведомите. 

 

 

                                                                                             С уважение: Надя Ангелова 
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